

桃園市產業拓銷團團員名冊 Suppliers List of Trade Mission







喬聯科技股份有限公司

BioCare Corproration

Address: 4F., No. 12, Ln. 5, Sec. 2, Nanshan Rd., Luzhu Dist.,

Taoyuan City 338028, Taiwan(R.O.C.)

Tel: +886-3-2616678

Website: www.biocare.com.tw



公司簡介

喬聯科技成立於1997年,致力於專業醫療儀器的研發、生產、 銷售及相關委託服務,並擁有ISO13485與FDA證書。其中產品 包括:血液電解質檢驗儀、尿液生化檢驗儀、院用非侵入式血壓 生理監護儀、血糖儀及血糖試片、小動物專業血壓生理監護儀、 家用醫療醫產品等。

Company Profile

BioCare Corporation was established in 1997 mastering in R&D, development, sales, and related OEM/ODM services of professional medical devices, and acquire ISO13485 certificate and FDA approval.

Our products include: Electrolyte Analyzer, Urine Analyzer, Hospital-grade Non-invasive Vital Sign Monitors, Blood Glucose Meters and Test Strips, Veterinary Non-invasive Blood Pressure Monitors, and Homecare Medical Devices.

喬聯科技 BioCare

產品與服務:

血液電解質檢驗儀、尿液生化檢驗儀、院用非侵入式血壓生理監護儀、血糖儀及血糖試片、小動物專業血壓生理監護儀、家用醫療醫產品。

Service & Product

Electrolyte Analyzer, Urine Analyzer, Hospital-grade Non-invasive Vital Sign Monitors, Blood Glucose Meters and Test Strips, Veterinary Non-invasive Blood Pressure Monitors, and Homecare Medical Devices.

BIOLYTE Electrolyte Analyzer

NuAncer SR-III Urine Analyzer







DIAVUE ToGo Blood Glucose Monitoring System







環海科技股份有限公司 CEI Technology Inc.

Address: 6F-1, No.492-4, Sec. 1, Wanshou Rd., Guishan

Dist., Taoyuan City, Taiwan 33350

Tel: +886-2-82097328

Website: www.ceitek.com



公司簡介

環海科技股份有限公司成立於民國95年,主要以銷售美容、保健 及醫療產品為主,主要市場為歐洲、美洲、亞洲、非洲、中東及 部份新興國家我們秉持著提供客戶更具競爭力的產品及服務,以 及可以幫助人們改善生活品質的產品,以達到共創三贏的目標。

Company Profile

CEI Technology Inc. was founded with a faith "Life is not only about making it longer, but also healthier". Uphold this concept, CEI has been dedicating to improve personal health and healthcare environment as a whole by supplying wide ranges of healthcare products and services to the worldwide. Nevertheless, our value is not just supplying medical, healthcare and beauty products, but to bringing a healthier, easier and simpler lifestyle to the whole society.

環海科技 CEI

產品與服務:

血壓計、保健營養品。

Service & Product

- Blood Pressure Monitor
- Food Supplement

Blood Pressure Monitor

The user-friendly designed of our BP series products ensures users monitoring their blood pressure and heart rate anywhere. Easy-to-operate feature allows all ages of users checking their blood pressure easily and precisely. Moreover, the ergonomic design of blood pressure cuff ensure the accuracy of blood pressure measurement and comfort of the user.

FEATURES ...

- Body Motion Detection & Cuff Fitting Detection
- WHO Risk Category Indicator
- Irregular heart beat warning system
- Large LCD display
- Total 240 memory for $\, 2 \,$ users

CE858A1

Dimensions: 140 x 110 x 56.5mm Weight: 265 ± 5 grams (exclude battery and cuff)





Food Supplement











Eye Protection

ection Female Uri<mark>nary Tract</mark> Health Care



明基三豐醫療器材股份有限公司 BenQ Medical Technology Corp.

Address: 7th Floor No.46, Zhou-Z St., Nei-hu,

Taipei 114, Taiwan(R.O.C.)

Tel: +886-2-87975533

Website: www.benqmedicaltech.com



公司簡介

明基三豐醫療器材,成立於1989年,專業研發製造醫療用手術燈、手術檯、超音波,並代理國外多項精密、專業的醫用耗材;以專業的經營,展現了傲人的實力。

Company Profile

BenQ Medical Technology has always placed great emphasis in the area of research and development. Apart from aggressively pursuing innovative development for existing products (ex: surgical table, surgical light, ultrasound and integrated medical system) to strengthen product functions and added values, the company is also actively involved in the development and introduction of new products featuring advanced technologies from abroad.

明基三豐 BenQ Medical

產品與服務:

手術燈: 使用LED技術的多功能性手術用無影燈,針對一般性和大型外科手術所需而

設計之高亮度的照明、冷光源、適合手術觀察的色溫與顏色演色度。

手術台: 電腦微處理器配合電動油壓結構所驅動的多功能性手術台。

Service & Product

Surgery Light: Using LED technology to provide a field of clod illumination in

surgical, diagnosis, or treatment application.

Surgical Table: This has earned an excellent reputation for diversified

specifications satisfying the needs of various clinical specialties.



Poseidon Q200 Series All the Right Moves in Imaging





Dr.Max 7000 Series
The Perfect Combination
Orthopedic Extension Surgical Procedures

TriMax 650NS Series

Ultra Low Tabletop and Versatility Beyond Users' Inspired



Dr.Max 5800 Series
The Most Versatile OR Table



NOT-5600 Series
in Various Surgical Procedures



NOVEL-330T Series
Manual Universal Surgical Tables



Surgery Light









強盛興企業股份有限公司 JOSON-CARE ENTERPRISE CO., LTD.

Address: No.11, Aly. 77, Ln. 180, Hushan St.,

Guishan Dist., Taoyuan City 333024, Taiwan

Tel: +886-3-3290925

Website: www.hospitalbed-josoncare.com



公司簡介

強盛興成立於 2000 年,主要營業項目為醫療設備,病房設備,居家護理設備以及專業維修。公司成立初衷即本著有效整合各醫療生產廠資源提昇產品、品質,提高服務品質、建立正統專業醫療設備廠之專業形象,保護消費者權益而集資設立。多年來被醫療業界肯定為品質服務第一的好口碑,我們為不辜負使用者的鼓勵,於2004 年初斥資在桃園市龜山區成立生產工廠,目地是要更能掌握品質的管理系統及產品的創新。

Company Profile

Joson-Care enterprise Co. Ltd. was set up since 2000. Our main line is hospital bed and medical equipment. We would like to show you that we are the most experienced and most professional manufacture of hospital bed with excellent reputation in Taiwan. Our products are made in a very strict quality control process to assure accuracy, strength and reliability with competitive prices.

強盛興企業 JosonCare

產品與服務:

加護型(ICU)電動病床 (含磅秤)、急診油壓推床、相關醫療設備

Service & Product

- WEIGHT SCALE ICU ELECTRIC HOSPITAL BED
- ICU ELECTRIC HOSPITAL BED
- HYDRAULIC STRETCHER
- OTHER HOSPITAL EQUIPMENT

WEIGHT SCALE ICU ELECTRIC HOSPITAL BED



HYDRAULIC STRETCHER



ICU ELECTRIC HOSPITAL BED



OTHER HOSPITAL EQUIPMENT





全新生醫股份有限公司 TRIDA Co., Ltd.

Address: 1F., No. 6, Qingnian Rd., Yangmei Dist.,

Taoyuan City 326013, Taiwan (R.O.C.)

Tel: +886-3-464-2482

Website: www.igiban.com



公司簡介

全新生醫股份有限公司,2007年在台灣桃園市成立,至今13年專業於設計開發、製造行銷,人工皮親水性敷料。針對亞洲人的皮膚特性與氣候,我們重新調整人工皮傷口敷料配方與樣式,讓敷料的黏著、吸濕、服貼性更符合使用者的需求。全新以一級絆「IGIBAN」自有品牌行銷國內外,獲得好評與熱銷。

Company Profile

TRIDA Co., Ltd. was established in Taoyuan City, Taiwan in 2007. Since then, it has been specialized in the design, development, manufacturing and marketing of Hydrocolloid dressings. According to Asian skin characteristics and climate, we readjusted the formulation and style of Hydrocolloid for wound dressings so that the dressings would be more adhesive, absorbent and easy to apply in order to meet the needs of users.

We use brand new <code>IGIBAN</code> as our own brand name and sell the products locally and internationally. Our products are highly recommended and very popular both locally and internationally.

全新生醫 TRIDA

產品與服務:

- 照護傷口的大片傷口敷料
- 居家小傷口的人工皮OK絆
- 年輕族群或醫學美容後臉部的人工皮痘痘貼
- 日常生活中保護穿鞋磨腳避免起水泡的人工皮護腳貼。

Service & Product

- · Large Hydrocolloid wound dressing for caring for wounds.
- Hydrocolloid plaster(bandage) for small wounds at home.
- Hydrocolloid acne patches on the face of young people or medical beauty.
- In daily life, protect wearing shoes, avoid rubbing feet, avoid blisters, Hydrocolloid footcare pad.



Hydrocolloid wound dressing





Hydrocolloid acne patches





Hydrocolloid plaster





Hydrocolloid footcare pad







鼎眾股份有限公司

Mediland Enterprise Corporation

Address: No.75, Wenhwa 1st Rd., Kueishan

Township, Taoyuan County 33382, Taiwan

Tel: +886-3-3289140

Website: www.mediland.com.tw



公司簡介

鼎眾股份有限公司是亞洲手術室醫療設備解決方案的領導商,產品範疇包括手術燈、手術台、醫用吊塔及手術室影音整合系統。自1984年成立,深耕醫療產業超過37年,具有長期豐富的經驗,從最初的知名美國奇異醫療(GE)在台灣醫療器材獨家代理商及合資企業,轉型成為自有品牌Mediland的手術室醫療設備製造商,憑藉專業的研發及創新實力,扭轉醫療市場一貫仰賴進口醫材的慣例,並成功將MIT的醫療器材推向國際市場。

Company Profile

Mediland is a leading manufacturer of operating room equipment in Asia with manufacturing facilities in Taiwan and China. Established in 1987, Mediland is committed to designing world-class products to compete in the global market. From its humble beginnings as an agent for GE Medical, Mediland has transformed itself into innovated manufacturer and developed a solid distribution network with successful sales strategies in the medical equipment industry. OR solution. Mediland is an important partner for the healthcare industry.

鼎眾 Mediland

產品與服務:

手術燈、手術台、Hyper Light 超紫光滅菌機器人

Service & Product

Surgical Light, Surgical Table, Hyper Light Disinfection Robot.









崧林科技事業有限公司 Winnomed Company Ltd.

Address: 3F., No. 245, Puzhong Rd., Zhongli

Dist., Taoyuan City 320, Taiwan(R.O.C.)

Tel: +886-3-4517651

Website: www.winnomed.com



公司簡介

崧林科技事業有限公司成立於2008年,致力於醫療器材、消費性電子等產品組裝、測試、包裝代工服務,為客戶提供高品質、快速、彈性的專業代工服務。我們的工程團隊可為客戶做產品ODM、OEM代工,從成品開發設計、模具設計製造、矽膠及塑膠成型、產品驗證、治具開發設計等,現積極從事急救、呼吸治療、居家健康照護等醫療器材開發及銷售。

Company Profile

Winnomed was founded in 2008. Winnomed Manufacturing located in Taiwan provides turn-key contract manufacturing, OEM / ODM services, beginning at product engineering (Designing, Prototype Development, Tooling, Custom Molding, Validating) through manufacturing, packaging, shipping, and sterilization services to the customers. Winnomed is a design, manufacture, supply of Respiratory and health Care Products formed by experienced engineers to serve the medical device, technology and service industry.

崧林科技 Winnomed

產品與服務: 呼吸治療耗材

Service & Product

Respiratory Care and Home care products.

Silicone Breathing Circuit



EVA Corrugated Breathing Circuit



Breathing System for Homecare & Transport



Disposable Anesthesia Circuit



Silicone Anesthetic Mask



Reusable Water Trap



Breathing Bag



Test Lung





和康生物科技股份有限公司 Maxigen Biotech Inc.

Address: No.88, Keji 1st Rd., Guishan Dist.,

Taoyuan City 333, Taiwan (R.O.C.)

Tel: +886-3-3287222

Website: www.mbi.com.tw



公司簡介

和康生技公司為專業的膠原蛋白, 玻尿酸, 陶瓷等相關醫材製造廠, 已獲得台灣GMP、國際ISO13485及韓國KGMP認證, 並於2009年及2015年通過美國FDA派員實地查廠, 生產品質符合國際要求。和康公司生醫產品主要應用於骨科、醫美、牙科、一般外科及眼科, 已取得多國認證, 銷售至台灣、中國、美國、歐洲、東南亞、中東國家, 及其他新興市場。。

Company Profile

Maxigen Biotech Inc. (MBI), founded in 1998 and its Taiwan Stock Exchange Ticker No. 1783, isn't only committed to the development of progressive technology, but also possesses all the requisite certifications. ISO 13485, CE, US FDA, KGMP, MMDA and Taiwan GMP are for quality management control approval and guarantee the safety of our products. Our biomedical products are mainly applied to the usage of orthopedics, aesthetic medicine, dental and ophthalmology. We have more than 2 decades excellent manufacturing experiences, as well as the OEM projects with many global leading brands. MBI is your best choice of reliable quality.

和康生技 MBI

產品與服務:

- 關節注射劑
- 人工骨材
- 膠原蛋白再生基材
- 皮膚填補劑
- 眼科黏彈劑

Service & Product

- Intra-articular injection
- Synthetic Bone Graft
- Collagen Based Regenerative Matrix
- · Dermal Filler Injection
- Ophthalmic Viscoelastic

Intra-articular injection



Synthetic Bone Graft



Bone Substitute Granules

Foramic®

Collagen Bone Graft
GingivAid®



Calcium Phosphate Ceramic



Collagen Bone Graft



Collagen Bone Graft Matrix



Injectable Bone Void Filler
FormaSetin®

Dermal Filler Injection



Middle Dermis



Formaderm® Young

Deep Dermis&Superficial Subcu



Formaderm® Charming
Subcutaneous Fatty Tissue 8



Middle Dermis
Formaderm® (Lidocaine)

Collagen Based Regenerative Matrix



Guided Tissue Regeneration Membrane



Collagen Wound Dressing for Dental



Collagen Wound Dressing for Surgical

Ophthalmic Viscoelastic



Dispersive Ophthalmic Viscoelastic



Cohesive Ophthalmic Viscoelastic

ViscAid®



Ophthalmic Viscoelastic System

BiVisc®